
滙豐信用卡持卡人最紅優惠
Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

優惠價 Special price:

        485HK$
港幣

元

Savory
Smoked Salmon Sandwich, Cream Cheese, Cucumber 
and Caviar
Foie Gras with Sweet Corn
Truffle Croque Monsieur
 

Sweet
Le Financier
La Madeleine
Le Cake Marbre
Lemon Tart
Le Mont Blanc
Seasonal Fruits Dacquiose
 

Drinks
Selection of Tea or Coffee

以優惠價享用下午茶2人套餐(適用於星期三至五下午2時30分至晚上7時)
Special price for afternoon tea set for 2 diners (Wednesday to Friday from 
2.30 pm to 7 pm)

1/10/2022 - 15/12/2022

優惠適用於2022年10月1日至12月15日。最後下單時間為下午5時。優惠只適用於堂食。須提早至少1天預訂下午茶套餐。須另收以一般零售價計算之加一服
務費。逢星期一及二休息。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽滙豐Reward+應用程式或www.hsbc.com.hk/creditcard。
The offer is applicable from 1 October to 15 December 2022. Last order at 5 pm. The offer is applicable to dine-in consumption only. Reservations 
must be made at least 1 day in advance for afternoon tea set. Subject to 10% service charge, based on the usual retail price. Closed on every 
Monday and Tuesday. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or refer to the HSBC Reward+ app or www.hsbc.com.hk/creditcard 
for details.

借定唔借？還得到先好借！To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

一般零售價 Usual retail price:
港幣HK$538元


